
Zápis z pracovní porady zastupitelstva obce Lány ze dne 1. 7. 2024 
 

Přítomni: JUDr. Ernest Kosár, Ing. Ivana Píšová, Petr Králíček, Jakub Joachim, Vladan 
Picka, Vilém Hamouz, Mgr. Magdaléna Elznicová Mikesková, Ing. Hořejší Vlastimil, Petr 
Šidík 
Omluveni: Martina Hořejší, Pavlína Švigárová  

 

1. E. Kosár: 

- Informace o plánované rekonstrukci Židovského rybníka. Zadání projektu firmě NOZA. 

Příprava projektu pro dotační titul a podání dotace. Diskuze všech zastupitelů: souhlas 

zastupitelů se zpracováním projektu a případném zadání dotace na rekonstrukci  

- Starosta informuje o stavu účtů a termínovaných účtech u KB 

- Bude vyhlášeno výběrové řízení na pozici účetní obce 

- Starosta informuje o přepracování projektu na Modernizaci fotbalového areálu  - 

novostavbu objektu kabin na sportovních areálu SK Lány: DISKUZE zastupitelů: 

• Kabiny jsou v naprosto nevyhovujícím stavu 

• Je nutné, aby se v kabinách a areálu udržoval pořádek. Zastupitelstvo apeluje na 

zajišťování brigád v areálu. Případně fotbalový klub zajistí správce pro celý areál 

• Projekt by měl obsahovat propracování odvětrání ve sprchách 

2. P. Kralíček: 

- Informuje o dotaci na FVE na obecních budovách  

- Probíhají práce na rekonstrukci tělocvičny na II. stupni ZŠ. Na podlahu do tělocvičny 

přišly celkem 4 nabídky 

- Probíhají práce na novém hřbitově – zřízení chodníčku k pumpě, parcelace nových 

hrobových míst včetně obrubníků a chodníčků – práce bude provádět firma Kromat dle 

předložené cenové nabídky 

- Informace o přípravách na vybudování nového parkovací stání pod budovou I. stupně ZŠ 

- Do konce července bude na obec dodáno nové komunální vozidlo s kontejnerovým 

nosičem. Smlouva s AUTO SAS s. r. o. byla podepsána 

- Informuje o závadě na obecní multikáře (odešlo čerpadlo) a dále odešla technika na 

úpravu obecní zeleně. Byla zadána poptávka na nástavbu na FUMO na čištění chodníků 

- Během letních prázdnin budou v obci brigádníci na drobné práce 

- Byly dokončeny práce na hřišti ve Vašírově, osazená branka. Je potřeba ještě prořezat 

stromy kolem hřiště 

- V areálu letního kina v ul. Lesní je přísný zákaz rozdělávání ohňů, do budoucna můžeme 

realizovat kryté ohniště 

- Probíhá příprava projektu na vybudování Pumptrackové hřiště v areálu letního kina Lány 

3. I. Píšová:  

- informace k rekonstrukci dětského hřiště u Židovského rybníka 

- informace o probíhajícím odpadovém auditu – zajištuje odpadový manažer. Výsledky do 

konce července. Společně s obcemi MAS by měla probíhat jednotná komunikace ohledně 

poplatků za svoz TKO a četnosti svozů 

4. J. Joachim: 

- Pozvánka na akce během letních prázdnin 

- Informace o nové knize o Lánech 

- Informace odpadového hospodářství – četnost svozů, využívání kontejnerů, poplatky za 

svoz TKO  

5. V. Picka: 

- Pozvánka na akci „Tanková bitva“ na modelářském letišti  

- Kontrola parkování ve spolupráci MP Nové Strašecí v ul. Berounská  

6. V. Hamouz: 

- V rámci připravované participace zjišťuje informace ohledně možnosti zapojení projektu 

na hřišti ve Vašírově – informace I. Píšová. Je potřeba připravit a schválit pravidla 

participace – P. Švigárová 



- Informuje o oddílu florbalu. Jaké jsou možnosti požádat obec o příspěvek na nové dresy. 

7. M. Elznicová Mikesková: 

- Informace ze SPOZ – vítání občánků 

 

Zapsala: Ing. Ivana Píšová 


